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~ 1 Vuonna 1919 marraskuun 24 päi

vänä kokoontuivat Suomen Eduskunnan

Pankkivaltuusmiehet, varapuheenjohtaja

Nevanlinna, herrat Tanner, Relander

ja Heinonen sekä varamiehet Lavonius

ja Listo.

LL

Otettiin uudelleen käsiteltäväksi pöydälle-

pantu, kokouksessa kuluvan marraskuun 17 päivänä

4 §:n kohdalla esillä ollut Johtokunnan ehdotus

jäsenten määräämisestä Suomen Pankin haarakontto

rien diskonttokomiteoihin.

Sittenkun keskustelu asiasta oli päättynyt,

toimitettiin, siihen nähden, että Pankkivaltuusmies

ten kesken asiassa oli eri mieliä ilmennyt, ää

nestys, jolloin

Herra. Listo katsoi, . että Johtokunnalta oli

si pyydettävä lausuntoa niiden henkilöiden sopivai

suudesta diskonttokorniteain jäseniksi, joita herra

Tanner oli tähän toimeen sopivina esittänyt, sekä,

jos heidät sellaisiksi katsottaisiin, kenen Johto

kunnan ehdottarnain henkilöiden sijalle heidät voi-



taisiin sopivimmin määrätä.

Herra Lavonius tahtoi, että asia palau-

tettaisiin Johtokuntaan uuden esityksen tekemis-

tä varten, jossa olisi otettava huomioon, että

myöskin osuustoiminnallisen liikemuodon edustajia

tulisi diskonttokomiteain jäseniksi.

Herra Heinon~n katsoi että diskonttokomi-

teoihin olisi määrättävä myöskin työväen edusta-

jia sekä kannatti lausunnon pyytämistä Johtokun-

nalta sen esitykseen nähden tehdyistä muutosehdo-

tuksista.

Herra ~elande! yhtyi herra Lavoniuksen

mielip~teeseen sillä lisäyksellä että Johtokunnan

olisi samalla otettava huomioon herra Tannerin

muutosehdotukset.

Herra Tanner, esittäen diskonttokomite-

ain jäseniksi sopiviksi katsomistaan; työväkeä

edustavista henkilöistä seuraavan luettelon:

Johtaja K. H. Heickell, Turku, johtaja

K. Uusimäki, Viipuri, johtaja P. Hirvonen, Tam-

pere, johtaja Otto Karhi, Oulu, johtaja K.Hy-

värinen, Kuopio, johtaja T. Rintala, Pori, joh-
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taja U. A. J. Leppänen, Joensuu, J. E. Heikkilä,

Jyväskylä, johtaja A. Typpö, Sortavala, johtaja

A. Vierimaa, Kotka,

katsoi, että Johtokunnalta olisi pyydettä

vä lausuntoa näiden henkilöiden sopivaisuudesta

diskonttokomiteain jäseniksi sekä, jos heidät sel

laisiksi katsotaan, keiden Johtokunnan ehdotukses

sa mainittujen henkilöiden sijaan heidät voitai-

siin määrätä.

Herra NevanlinD~ katsoi, että diskonttoko

miteain jäsenet olisi Johtokunnalta uutta lausun

toa pyytämättä kokouksessa nyt määrättävä.

Pankkivaltuusmiesten päätökseksi oli siten

tullut herra Tannerin mielinide, jonka mukainen

lausunto oli kirjelmällä Johtokunnalta pyydettävä.

(Kirjelmä Ng 90).
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Otettiin jatkuvaan käsittelyyn viimeksi ko

kouksessa kuluvan marraskuun 7 päivänä 2 §:n koh

dalla esillä ollut Johtokunnan esitys Suomen Pan

kin vuosirahasäännön uudistamisesta.



Koska edellämainitussa kokouksessa vuosira-

hasääntökysymystä valmistamaan asetetun konitean

ehdotusta ei ollut täydellisenä Pankkivaltuus-

miehille annettu, päättivät Pankkivaltuusmie-

het panna asian uudelleen pöydälle.

Sen johdosta että Johtokunnan puheenjoh-

taja Stenroth asian joutuessa Pankkivaltuus-

miehissä ratkaistavaksi, tulisi olemaan mat-

koilla, päättivät Pankkivaltuusmiehet pyytää

tässä kokouksessa Johtokunnan puheenjohtajaa

lausumaan mielensä tehdystä ehdotuksesta, että

Suomen Pankin virkamiehiin olisi sovellutet-

tava irtisanottavuusperiaatetta.

Kokoukseen saapunut Johtokunnan puheenjoh-

taja Stenroth ilmoitti mieli niteensä olevan,

että ehdotus sellaisen muutoksen tekemiseen

Pankin virkamiesten asemaan, että nämä tuli-

sivat irtisanottaviksi, ansaitsi kyllä huomio-

ta, mutta että ehdotettu muutos on siksi lap-

jakantoinen ja monenlaisia seuraamuksia aihe-

uttava, että olisi tarpeen saattaa koko ky-

symys peruste~llisemman valmistelun alaiseksi



kuin mitä sille nyt vielä oli voitu antaa. Sen

vuoksi olisi toivottavaa, että Johtokunnan esi

tys Pankin vuosirahasäännön uudistamisesta nyt hy

väksyttäisiin, mutta kysymys virkamiesten irtisa

nottaviksi tekemisestä siirrettäisiin tuonnemmaksi

kunnes riittävä valmistelu asiassa olisi saatu.

Vireillä olevasta ehdotuksesta olisi kuitenkin

syytä nyt jo vuosirahasääntöä koskevan muutos

esityksen perustelujen yhteydessä Eduskunnalle il

moittaa.

.LL.

Otettiin uudelleen käsiteltäväksi pöydälle

pantu, kokouksessa viime lokakuun 29 päivänä 6 §'n

kohdalla esillä ollut 1893 vuoden hätäapurahas

ton hoitokomitean esitys rahaston varojen vastai

sesta käyttämisestä.

Herra Listoll ehdotuksesta päättivät Pankki

valtuusmiehet panna asian uudelleen pöydälle kun

nes erinäisiä puheenalaista rahastoa koskevia asia

kirjoja olisi hankittu.



Sen johdosta että Pankkivaltuusmiesten en

tinen puheenjohtaja vapaaherra E. G. Palmen ku

luvan kuun 26 päivänä täyttää 70 vuotta, päät-

tivät Pankkivaltuusmiehet, että lähetystön, jo-

hon valittiin puheenjohtaja ja varapuheenjohta-

ja sekä varalta herrat Relander ja Tanner, 0-

lisi mainittuna päivänä Pankkivaltuusmiesten pu~

lesta käytävä onnittelemassa vapaaherra Pal-

menia.

Vakuudeksi:
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